
   

 

 

Consell d’estudis de Ciència i Tecnologia dels Aliments 

Edifici Verdaguer 
Campus de l’Alimentació de Torribera 
Av. Prat de la Riba 171 
08921 Santa Coloma de Gramenet 

Tel . +34 93 40 31968  
Fax: +34 93 40 31967 
www.ub.edu/farmacia 
www.ub.edu/campusalimentacio 

Acta de la sessió ordinària del Consell d’Estudis de Ciència i Tecnologia dels Aliments 

Núm.: 89 
Dia:  3 de febrer de 2021 
Hora:  15:00h en primera convocatòria 
 15:30h en segona convocatòria 
Lloc:  La sessió es farà mitjançant videoconferència tenint en compte la situació d’alerta sanitària i a 

l’empara del que disposa l’art. 6.1 del Decret llei 8/2020, de 24 de març, de modificació parcial 
del Decret llei 7/2020, de 17 de març, de mesures urgents en matèria de contractació pública, 
de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de transport públic i en matèria tributària 
i econòmica, i d’adopció d’altres mesures complementàries. 

 
Membres assistents al Consell 
 
PDI: 
Elvira López Tamames; cap d’estudis 
Carlos Ascaso Terren 
Fernando Belmonte Mallo 
Carles Benedí González 
Axel Bidon-Chanal Badia 
M. Mercè Bonfill Baldrich 
M. Clara de Moraes Prata Gaspar 
Àngela Domínguez Garcia 
Jesús Gómez Catalan 
M. del Carmen González Azón 
Francesc Guardiola Ibarz 
Susana Guix Arnau 
Diego Haro Bautista 
Cristina Minguillón Llombart 
Isabel de Montoliu Sanllehy 
Núria Piqué Clusella 
Joan Romanyà Socoró 
M. Pilar Vinardell Martinez Hidalgo 
Manel Viader Junyent 
Dolores Barrón Bueno; secretària 
 
Estudiants: 
Helena Cañas Ruiz 
Francesc Sotos de Cos 
 
Convidats 
Pedro F. Marrero 
 

 
Ordre del dia: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió 

anterior. 

2. Informe de la cap d’estudis.  

3. Proposta i aprovació, si escau, de distribució de 

les hores GECA.  

4. Afers de tràmit. 

5. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

S’aprova l’acta. 

2. Informe de la cap d’estudis. 

Docència. La cap d’estudis Informa del model de docència mixta i del Pla d’adaptacions del Campus 
de l’alimentació de Torribera al Pla de contingència de la UB per la represa de les activitats 
acadèmiques en la situació actual de pandèmia per la COVID.  
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El 25 de setembre es van fer dues sessions presencials de benvinguda a la Sala de les Voltes (matí 
i tarda) a la que hi van participar vice-degà, cap d’estudis, administració de campus, PAT, SAE i 
Serveis lingüístics. També es va comptar amb tutors de referència i estudiants del grau que van 
acompanyar i respondre dubtes dels estudiants de nou ingrés. 

Els alumnes de 1r van iniciar el curs el 28 de setembre amb model de docència mixta, mentre que 
la resta de cursos van començar el 21 de setembre. Aquest inici de curs amb el model de docència 
teòrica hibrida es va haver de canviar després de les resolucions del rector del 16 i 30 d’octubre, 
fent teoria virtual i pràctiques presencials fins al final del semestre. Està previst que el segon 
semestre s’iniciï també amb aquest model. 

Considerant la situació actual i que es va programar aquest segon semestre de manera presencial, 
caldrà afegir una addenda als Plans docents. Mentre s’espera un nou comunicat de l’equip rectoral, 
es demana que s’incloguin tots els canvis en el campus virtual i s’informi als estudiants. Cal a més 
comunicar la subdivisió de grups de pràctiques que no estava contemplada al GRAD. 

La cap d’estudis comenta els diversos torns de pràctiques per cada curs del grau. Els torns 
consideren una presencialitat condicionada per l’aforament del 50% dels laboratoris i es completen 
en diverses activitats virtuals plantejades de forma síncrona, en la major part de les assignatures.  

Nous càrrecs/encàrrecs. S’informa dels nous càrrecs: el nou equip rectoral, la renovació del càrrec 
de Cap d’estudis, així com els encàrrecs de la nova delegada del degà de la ULD del Campus de 
Torribera. La cap d’estudis dona les gràcies al equip rectoral sortint per la seva feina. 

Dades de matriculació. Es comenta que la selectivitat es va realitzar de forma presencial al juliol. 
Aquest retràs va dificultar l’accés dels estudiants a la Universitat. En el grau de CTA, el nombre total 
d’alumnes matriculats ha estat de 93. Les qualificacions van ser millors que anys anteriors, amb la 
nota de tall de les PAU de 8,6 i amb les segones assignacions al 8.3. La mitjana d’admissió va ser 
de 9,2. Es comenten els percentatges d’estudiants procedents altres vies com el 22% d’alumnes 
que venen de grau formatius (GFGS). En quan a preferència en primera opció és del 44%, dada 
inferior a altres anys, tot i que si es considera també la segona opció el percentatge es similar. 

La Cap d’estudis agraeix la Montse Sánchez per la bona gestió en la matriculació dels alumnes.  

S’informa que a primer i tercer curs, i a Pràctiques externes hi ha més de 80 alumnes matriculats. 
Aquest nombre supera l’aforament dels laboratoris i dificulta trobar places de pràctiques externes 
(empreses en ERTE, mobilitat, no ofereixen teletreball...). S’està treballant per tal d’encabir tots els 
estudiants matriculats amb la limitació d’oferta i trobar solucions.  

Enquestes. S’han publicat les enquestes del 2n semestre 2019-20. Aquestes enquestes van ser 
orientades a copsar l’opinió dels alumnes envers la docència virtual deguda a la COVID-19. La 
participació ha estat més baixa que altres cursos (25%), potser perquè es van fer molt a última hora. 
La mitjana del grau es troba al notable. La cap d’estudis agraeix l’esforç de tot el professorat en la 
situació tan complicada que es va tenir en el segon semestre de 2019-20.  

Pel que fa a les enquestes del 1r semestre de 2020-21 també s’ha notat que ha disminuït la 
participació respecte cursos anteriors. Per assignatures (24,7%) i per professor (20,3%), tot i que 
les valoracions superen el notable. La cap d’estudis, anima als professors i estudiants per tal que 
augmenti la participació en el semestre actual. 

Pla d’acció tutorial. S’informa de la situació actual de tutors de referència per cursos i de la iniciativa 
d’afegir alumnes delegats (interlocutors entre alumnes/professors). Destacar que s’ha aprovat un 
programa Tutor Esport (esportistes d’èlit o d’alt rendiment). El tutor serà Andreu Ferran Codina que 
és l’actual Tutor d’estudiants amb necessitats especials. 
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També s’informa que les noves acciones del SAE (Anna Lluch) s’han fet en format virtual i que s’ha 
planificat una jornada de Orientació professional per estudiants de 4t al final del semestre. 

Activitats Grau, Campus, Facultats. 

Es comenten algunes activitats de grau que són susceptibles de reconeixement de crèdits. 

3. Proposta i aprovació, si escau, de distribució de les hores GECA.  

La bossa del CE canvia cada curs depenent del nombre d’estudiants. Aquest curs el nombre 
d’estudiants és de 327, que suposa una assignació de 995 h. Es comenten les hores assignades 
pels diferents membres i encàrrecs. S’aprova la distribució d’hores GECA. 

4. Afers de tràmit. 

No hi ha 

5. Torn obert de paraules. 

En el torn obert de paraules hi ha diferents professors i alumnes que han participat. Els estudiants 
valoren les pràctiques d’ordinadors virtuals.  
Es comenta la duració de les classes de teoria que han de ser de 45 min i els 15 min restants han 
de reservar-se per resoldre dubtes. Es comenta que la gravació de classes és voluntària i que s’ha 
de dir que no poden distribuir les gravacions. Es parla també de la gestió dels subgrups de 
pràctiques (es permeten permutes, però no canvis de grup que poden distorsionar els subgrups 
d’altres assignatures). 
Informar que en TEAMS s’ha creat un equip pel Consell d’Estudis i que disposaran dels documents 
dins d’aquest espai.  
El vicedegà, Dr. P. Marrero, desitja que el marc docent sigui estable durant tot el semestre i es 
comenten els models d’addenda als Plans Docents. 
El Dr. Benedi comenta que ha sortit el comunicat del rector i que es proposa fer les classes teòriques 
de manera virtuals fins que el PROCICAT aconselli qualsevol altra cosa. 
S’inicia un debat sobre l’aspecte presencial/no presencial tenint en compte la situació actual. 

 
 
 
La secretària        

 
Vist i plau 
Cap d’Estudis 

 
Dolores Barrón Bueno      

 
 
Elvira López Tamames 

Barcelona, 3 de febrer de 2021.  
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